
Styremøte i Randsfjord fuglehundklubb 24.10.2023 

Kongens gate 10, Kl. 19:00 – 21:20 
 

Til stede: Joakim, Leif Håkon, Ina Christin, Nils og Anne Cathrine.   

Forfall: Trond  

 

Til behandling: 

Gjennomgang og aksept av referat fra forrige styremøte. 

1. Lagring av dokumenter mm: 

Vi velger teams. Er godkjent der allerede.  

2. Innmelding til klubben 

Nå er vi 167 medlemmer! Forbedring av websiden gjøres, slik at det blir enklere å melde seg inn. 

3. Styreforsikring er i orden. 

 

4. Honorarer: Den som krever og har krav på honorar, må selv sørge for å fylle ut skjema. 

 

5. Husleie - Faktura for husleie er OK. 

 

6. Høstmøtet – evaluering 

Styret var svært fornøyd, 40 til 50 til stede, tema som fenget, mye interesse fra de tilstedeværende, 

og  Nils fikk honnør for sin ledelse av møtet.  

7. Utstillingen – vi jobber med endelig fastleggelse av dagen i 2024. 

Saker som ikke ble behandlet sist: 

8. Informasjon – hvem tar ansvar for hva 

Vi legger ut forespørsel om en som kan være web- ansvarlig, både Facebook og nettsiden. Den som 

er ansvarlig for en sak i styret, får da samtidig ansvaret for kontakten med web- ansvarlig. Det er opp 

til It ansvarlig da å utforme informasjonen videre. Vi ønsker å invitere vedkommende med på 

styremøtet. 

Det er viktig å ha en overordnet årsplan for aktiviteter på websiden. Her kan man fylle ut med 

aktiviteter og datoer etter hvert. Dette avventes til web ansvarlig er på plass. Plan for 2024 må på 

plass før jul, helst med faste datoer. Vi lager et utkast. 

Web ansvarlig må ta ansvaret sammen med styret for å oppdatere websiden, blant annet med bilde 

av samtlige styremedlemmer.  

Joakim legger ut styrereferat på websiden. Referatene skal først være godkjent av styret. 



9. Lagerlokale 

I Frivillighetens hus har vi et nøkkelkort. Ina fått ett eller to skap fra Ringerike kommune, og hun 

fikser det inn i frivillighetens hus.  

Nils har undersøkt, men er bare kaldtlagre tilgjengelige. Innholdet i hengeren må tas vare på, inkl. 

utstillingsteltet. Vognkortet del 1 skal på plass inne i hengeren. Teltet oppbevares i et fyrrom. 

Elektronikken er oppbevart i skap hos styreleder. 

Vi sjekker med Felleskjøpet mulighet for å kjøpe støttebein til hengeren.  

Klubben ser ikke lenger behovet for å ha egen skytesimulator, denne vurderes gitt bort til et 

skytesenter, f.eks. mot å få kunne bruke den gratis.  

10. Dressur- og treningsområder 

Hovsmarka –. Randsfjord fuglehundklubb har lagt inn vårt behov.   5 til 6 mål inngjerdet. Treklyngen 

har av Ringerike kommune kjøpt Hovsmarka nord. I den arealplan som er til høring ligger også 

Bødalsmoen.  Ved Riseletta, moen ned mot Hovsmarka, er alt hugget. Det skal til næring. Her er 

rekkefølge krav, før de får lov til å gjøre noe mer, må de få på plass en plan for Hovsmarka syd.  

Hundeklubben driver der allerede. De legger beslag på en del område, tidligere søppelfylling. Resten 

er mye leire og vått. Vi lager forslag til Ringerike kommune hvor det vises til hundeloven. Dette 

behandles først av styret. 

Ang jordet i Haugsbygd.  Noen «naboer» som klager. Det er litt vanskelig med parkering. Det er en 

gammel sti ned fra Ringkollveien. Kan den brukes?  

Det må gjøres noe med betaling for å sikre at alle betaler på drop in treningene. F eks vipps vises før 

start.  

Avsluttede arrangement. Vi må passe på å følge reglene også etter at prøver er avsluttet.  
Det bør helst være med en som har vært med på å arrangere skogsfuglprøver før. Legge ut 
forespørsel på websiden / FB om noen vil være med på å lære skogsfuglprøver. Det bør også være 
mer enn en ansvarlig for hvert arrangement.  
 
11. Årsplan aktiviteter 

Årlige aktiviteter –  

Søke om utstilling for 2025 

Halne 23- 24 – 25 august er ønskelig.  

Skogsfuglprøve helst 21. august, alternativt 27. og 28. august.  

 

Møtet avsluttet kl. 21:20 


